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tány vezérli. Javasolja rendszeres hírlevél összeállítását és kiküldését 
az érdekelteknek.

Zsigmond Tibor ezen konfliktusok elkerülésére ügyrend rögzíté
sét tartja szükségesnek.

Határozat: Juhász Miklós javaslatára az elnökség elfogadja, 
hogy a következő ülésre Lux Iván állítsa össze a válogatottra vonat
kozó elvi sarkalatos kérdéseket, melyek alapján a jövő évi tervezés 
megindulhat. Az ezt követő elnökségi ülésen sor kerülhet vitára, 
egyeztetésre, a harmadik alkalommal pedig a szövetségi kapitányok 
1999. évi terveinek elfogadására.

Páhy Tibor a jövő évi tervezéshez versenykiírásokat kér, Lux 
Iván a környező országokat ajánlja figyelmébe.
3. napirendi pont: Beszámoló az lOF kongresszusáról, sportdiplo
máciai kérdések -  Deseő László, Zentai László, Hegedűs András

A témáról Zentai László részletes beszámolója a Tájfutás-Ълп 
megjelent.

Deseő László elmondja, hogy az IOF vezérkara nem tett jó be
nyomást rá, ezt mutatja az oroszok mozgolódása az európai szövet
ség megalakítására. Véleményét arra alapozza, hogy a skandináv 
amatőr gondolatmenet irányít, a foot-O-hoz való görcsös ragaszko
dás. a változásra, kompromisszumra nem lát jeleket, nem tudnak a 
20 éves megrögződésekből kilépni. Úgy látja, hogy az olimpiai 
mozgalomba kerülés terve sem meggyőző. Pozitívnak értékeli az 
oroszok javaslatát, ékverést jelentene a skandináv dominált vezetési 
struktúrába. Alapvető támogatás szintjén javasolja a részvételt, mert 
lehetőséget lát benne.

Juhász Miklós javasolja, hogy körkérdést intézzünk a többi eu
rópai országhoz a véleményük szondázására.

Lux Iván számadatokkal bizonyítja a skandinávok súlyát e 
sportágban, ezért nem tart szerencsésnek egy velük ellentétben álló 
szerveződést, valamint aggályainak ad hangot az oroszok ígéreteit 
illetően. Szerinte nem kell alapító tagnak lenni, a későbbi belépés 
nem járna hátránnyal, politikusabb lenne.

Vasvári Viktor felveti, hogy az IOF alapszabályával nem ütkö
zik-e az európai szövetség megalakítása.

Dosek Ágoston szerint el kell dönteni, hogy kit küldünk, milyen 
felhatalmazással, és akkor van létjogosultság az ügyről tárgyalni.

Deseő László ismerteti az oroszok javaslatát az európai bajnok
ságok rendezésére, van alapszabály-tervezetük is, és tagdíj nélkül az 
iroda teljes finanszírozását is vállalnák. Személy szerint jó véle
ménnyel van az orosz sportdiplomatákról.

Az elnökség tagjai fontolgatják az európai szövetség előnyeit, 
hátrányait. Juhász Miklós komolyan megfontolandónak tartja a 
csatlakozást.

Hegedűs András nem látja olyan sötéten az IOF szerepét. Az 
olimpiára való kerülés eleve reménytelennek tűnik, az IOF ezért 
nem törtet érte. A foot-O bizottságban megtette a lépéseket Dosek 
Ágoston utódlása érdekében.

Deseő I,ászló szerint Dosek ügyét a korábbi döntés szerint to
vább kell vinni, az európai szövetség alakulására el kell menni, de 
nem vállalni tisztséget, és majd a későbbiekben kiderül, van-e benne 
fantázia, vagy sem.

Lux Iván javasolja, hogy a elnök konzultáljon más nagy szövet
ségekkel Interneten keresztül, és ettől tegyük függővé Magyarország 
belépését. Juhász Miklós Deseő Lászlóra ruházza az információ
gyűjtést, aki elmondja, hogy a helyszínen már volt, aki belépett, de 
megosztott az európai mezőny.

Határozat: Az elnökség megerősíti Dosek Ágostont Hegedűs 
András utódjaként a foot-O bizottságba való kerülésre, és mindent 
megtesz ennek sikeréért. Deseő Lászlót az elnökség delegálja az 
oroszországi alakuló ülésre, aki optimális esetben be is léphet, elő
zőleg azonban a szondázás alapján várhatóan belépő országok listá
ját körözni kell az elnökség tagjai között.

Zentai László tájékoztat arról, hogy szeptember 11-13-án tér
képbizottsági ülésre kerül sor Budapesten, melynek megszervezését 
vállalja.

Ludvig Ágnes a sportdiplomáciai költségkeret igényléséről tájé
koztat, melybe jövőre szükség esetén az európai szövetséggel kap
csolatos utakat is bele lehet venni.
4. napirendi pont: Jövőbeli hazai nemzetközi versenyek

Ludvig Ágnes ismerteti a Tabáni Spartacus pályázatát a 2000-es 
Hungária Kupa megrendezésére.

Zsigmond Tibor szerint próbálják meg a rendezők, a szövetség
nek nincs hátrányára, mivel nem kérnek könnyítést a jogdíjakra.

A terepválasztásról általánosan kedvező a vélemény, de Ludvig 
Ágnes felhívja a figyelmet a Vértesi Tájvédelmi Körzet fenntartásai
ra.

Fehér Ferenc javasolja a beleegyezést adni, bonyolítsák felelős
séggel a versenyt. Dr. Lux Iván a természetvédelmi és reklámkérdé
seket javasolja pontosítani.

Juhász Miklós leszögezi, hogy a rendezés feltételeit elő kell írni 
a verseny megrendezésére, ki kell jelölni az elnökségből 1-2 főt, aki 
a tárgyalásokat folytatja, és a részleteket kidolgozza.

Határozat: Az elnökség egyhangúan támogatja a Tabáni Sparta
cus pályázatát a 2000-es Hungária Kupa megrendezésére a megfo
galmazandó feltételek teljesítése esetén. A tárgyalásokra dr. Lux 
Ivánt kérik fel (plusz egy fő segítséget), aki vállalja a megbízatást.

A 2001-es Junior Lß-vel kapcsolatos IOF szerződéstervezet 
fordítását Hegedűs András kiosztja, és kiemel néhány pontot.

Az IOF kedvezményes jogdíjat kér, részleges hirdetési lehetőség 
fejében.

Dosek Ágoston a korábbi junior VB-k magas költségeire utalva 
úgy gondolja, hogy ennek a fizetnivalónak a nevezési díjba bele kell 
férnie.

Juhász Miklós ötleteket ad a szerződés megszövegezéséhez.
Hegedűs András javasolja, hogy a szerződés aláírásával várjuk 

meg a következő elnökségi ülést, amikorra az összegyűlt vitás kér
déseket néhány kijelölt személy tisztázni tudja.

Zsigmond Tibor sürgeti az elnökséget, megerősíti-e a korábban 
kinevezett szervezőt, továbbá eldöntendő, milyen beleszólási köre 
lenne az MTFSZ-nek, mi a célja az MTFSZ-nek, és valójában ki a 
rendező (MTFSZ vagy BAZ Megyei TFSZ).

Juhász Miklós szerint az MTFSZ a VB rendezője.
Zsigmond Tibor szerint helyi rendezvényre helyi pénzeket 

könnyebben lehet mozgósítani.
Lux Iván szerint az MTFSZ égisze alatt megrendezett verseny 

bevételéből részesülnie kell a megyének, de a nyereség az MTFSZ-é, 
ezáltal, és a sikerből is az egész sportág részesül.

Zsigmond Tibor jelenleg nullszaldós pénzügyi egyenlegnél nem 
Iát többet.

Fehér Ferenc szerint előre ki kellene kötni a részesedést.
Zsigmond Tibor szerint egy. a VB-re rászervezett többnapos 

rangsorolóból lehetne plusz bevételhez jutni.
Dosek Ágoston Zsigmond Tibor problémáját úgy fogalmazza 

meg, hogy az eddigi nullszaldós reményekhez most új ..lefölöző", az 
MTFSZ lépne be.

Deseő László hasonló szerződést gondolna a helyi rendezőkkel 
az MTFSZ részéről, mint az IOF velünk.

Juhász Miklós a szerződéskötés különböző megoldásait fontol
gatja.

Vasvári Viktor felhívja a figyelmet, hogy ne a nyereség arányá
ban kapja a bevételt az MTFSZ, mert az szabályozható.

Lux Iván szerint az általános fő cél a pénzszerzés a sportág ré
szére, ennek eszköze a nemzetközi verseny rendezése. A túléléshez 
pénz kell. ezeket elő kell teremteni. A sportággal való szolidaritást 
jelentené a lokális szponzori pénzek átcsorgatása az MTFSZ részére. 
Szükség van szervezőbizottság felállítására, az elnökség felügyelete 
mellett, ily módon az elnökség is részese lenne a rendezésnek.

Határozatok: az elnökség egyöntetűen támogatja a junior VB 
megrendezését, egyetért az előzményekkel.

Zsigmond Tibor vállalja a szervezőbizottság létrehozását, mely
nek elnöke lesz az MTFSZ részéről. A rendezőkkel kötendő szerző
dés véglegesítésére három főt (Hegedűs András. Zsigmond Tibor és 
Juhász Miklós) jelöl ki az elnökség.


